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Pensionärsföreningarnas behov av lokaler 

Pensionärsverksamheterna driver en förtjänstfull verksamhet, arbetar mot ofrivillig ensamhet och 
gör mycket arbete oavlönat. Men de måste få förutsättningar för detta och dit hör lokaler. Dessa 
lokaler bör vara spridda i området, helst inom gångavstånd i olika bostadsområden eller i vart fall i 
kollektivtrafiknära lägen. De måste också vara tillgängliga för äldre med funktionsvariationer. 

Samlingslokaler är tyvärr en bristvara i vår stadsdelsnämnds område.  
Det finns förvisso samlingslokaler i bostadshus, men tyvärr är dessa ofta otillgängliga för rörelse-
hindrade och det finns också tyvärr en tråkig tendens från bostadsrättsföreningar att inte vilja hyra ut 
sina lokaler till föreningslivet. 

Pensionärsrådet har upprepade gånger påtalat behovet av lokaler för pensionärsföreningarnas 
verksamhet och det är också brist på träffpunkter i stadsdelsnämndens område.  

Vi önskar svar på hur tillgången på lämpliga lokaler för föreningslivet ser ut i stadsdelsnämndens 
område och vad som kan göras för att förbättra situationen. Både pensionärsrådet och 
funktionshinderrådet torde kunna vara behjälpliga med sin syn på saken. 

Vi önskar också svar på frågan om hur det går för den verksamhet som PRO och Seniorhälsan tidigare 
drivit i Hövdingagården och som nu blir husvill efter att kontraktet med Hövdingagården sagts upp. 


